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Vítáme všechny, kteří právě sledují naše 239. on-line setkání studijní skupiny Dr.
Hawkinse.

Už jen tím, že jsme dotřepali svoje kostry na toto setkání, máme šanci, že se na
nás něco osmózou nalepí. Tak, jak se to děje v AA nebo v jiných dvanácti krokových
skupinách. Naše setkání umožňují postupné posuny z poslouchání do momentů, kdy
tzv. trkne – a to naposlouchané je uplatněno v praxi, v situacích, kterými jsme
karmicky přitahováni.

Díky  našemu  každopondělnímu  on-line  setkávání  se,  se  v  naši  duchovní  práci
nacházíme v etapě, kde důrazem není již jenom „vědět“, ale stávat se tím, co se
učíme. A to s pomocí naši nepřetržité duchovní zamyšlenosti. Je to mysl, která nás
dovede k nemysli. Tím se posouváme do setkání, která jsou více zaměřená na
vzdávání se, nebo-li přijímání toho, co je,  a – toto vzdávání – je srozumitelně
podané ve slovenském či českém jazyce.

Kromě on-line pondělků pořádáme  2x ročně osobní setkání, vždy na jaře a na
podzim. Podrobnosti jsou uvedeny na webu www.hawkins.support.  

Ti  posluchači,  kteří  se  připojili  nedávno,  mohou  načerpat  poznatky  z  našeho
archivu  on-line  setkání,  které  jsou  archivovány  rovněž  na  stejném  webu
(www.hawkins.support).

 

Vy, kteří máte kameru a zapnete si ji, svými reakcemi na probíranou tématiku
podpoříte Jula. Nemusíte se bát o své soukromí. Pokud nepoužijete mikrofon, obraz
se na vás nepřepne a vy tak nebudete v záznamu setkání.

Setkání bude odrážet to, na co se Julo naladí a bude vhodné pro skupinu říci.

Dnešek má dvě písemné odezvy.

 

Předávám slovo Julovi:
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JULO…

Jen ze záznamu…

 

Odezva od Andrei:

Milý Honzo,

reaguji ještě na Střílky. Včerejší online, jsem shlédla až ze záznamu,
tak jsem neměla možnost bezprostřední reakce.

Andrea děkuje za vše. Byla spokojená se vším tak, jak to bylo.
Pociťovala a stále pociťuje především radostnou vděčnost. Vděčnost
organizátorům, všem účastníkům a také kuchaři � Vděčnost za možnost
být v přívětivé atmosféře zámku, Ašramu a přilehlé zahrady. Julovi je
vděčná za jeho preciznost a plné nasazení, jak co nejvěrněji podat učení
dr. Hawkinse. Energie a záměr vložený do překladů zlepšuje soustředění a
vstřebávání. Vděčnost se vztahuje i na ni samotnou, že učinila to
rozhodnutí se zúčastnit. Byla odměněna hladkým průběhem a pocitem
naplnění, a to včetně cesty tam a zpět, během níž byla možnost „ohřát
se“ vedle bytostí podobně laděných. Konkrétně děkuje Peterovi a Alici,
díky nim hodiny strávené v autě příjemně prodloužily „Střílkovskou
atmosféru“.

Co se týče zpětné vazby, tak Andrea odvzdává veškeré vylepšování do
rukou ostatních � Sama necítí potřebu nic měnit, pokud se však něco
měnit bude, tak se nebojí, že by se jí kvůli tomu ve Střílkách přestalo
líbit a pociťuje plnou důvěru k tomuto procesu �

Jeden konkrétní dotaz: Je možné získat „modré věty“, které byly umístěny
v oknech třeba v nějakém jednoduchém textovém souboru?

A prosba na závěr: Odvezla jsem si jednu nejasnost, která se mi vrací,
tak jsem se rozhodla to zkusit vyzvědět, přestože si pamatuji jen málo.
Týká se to nějaké poznámky v jednom z videí, kdy bylo řečeno, že „srdce
může být v nějakém případě něco jako překážka“. Můžete mě nasměrovat,
kde zjistit více? Netuším, jestli z tak kusé informace lze něco vypátrat
� Mohlo to být pouhé neporozumnění nebo ztráta pozornosti. Pokud se
nic nezjistí, nevadí. Stejně se jedná jen o zvědavost macíka � Tak to
budu brát jako trénink ho ukonejšit, že můžeme klidně dále v klidu žít i
bez této informace �

Andrea „Béé“ � Hamáková z Kadaně a Tušimic (Severozápadní Čechy)

 

JULO…

Jen ze záznamu…



 

Modré věty doplněné Julom a Honzem 20.6.2022

 

Odezva od Adama:

Dobrý den,

Nacházím se v situaci, se kterou jsem se rozhodl se na Vás obrátit, protože bych
ocenil  pomoci  s  nalezením  s  jejího  nejlepšího  řešení.  Pokusím  se  ji  co
nejstručněji a nejsrozumitelněji popsat. Zkusím také nějak popsat i pohled na
situace a vztahy, které se situací blízko souvisí.

Jsem z rozvedené rodiny, kde se snad celý můj život vedly soudy a soudní spory o
majetek, kdy se rodiče soudili a roky spolu nemluví.

Situace ve které se nacházím já a kterou bych chtěl pomoci vyřešit, tak abych
alespoň já mohl začít normálně žít se týká vztahů v rodině ale také majetku.

Otec mi jako malému, když se rodiče rozváděli, daroval část domu, ve kterém jsme
žili. Daroval také část mému Bráchovi a zbylou polovinu získala moje Matka v rámci
rozvodového řízení.

S domem za dobu moji i bratrovy nezletilosti hospodařila, tedy i s výnosy  který
dům nesl. Posléze i v období poté. Což je cca od roku 2006.

Abych se dostal k tomu, jaký je problém a jak a kde situace vyeskalovala a dostala
se tam kde je nyní – Celkově bych vztahy v rodině za celý můj dosavadní život
popsal tak, že byly zastřeny klamem. Zejména obraz mého otce.

Vyrůstali jsme s Matkou.

Matka mne vždy jako staršího vnímala jako nějakou svou vizi, na čemž samotném asi
není nic špatně jenže nikdy nebrala v potaz mou svobodu ani štěstí. 

Resp. Pouze natolik, aby mě věcmi, které mi přinášely radost dokázala manipulovat
tam kam si představovala. Aneb asi měla domnění, že účel světí prostředky a proto
jsem často čelil vyhrožování a ztrátě toho co jsem skutečně dělal a bavilo mě
proti tomu co si matka usmyslela.

Otec  mi  naproti  tomu,  vždy  opakoval,  rady  ohledně  svobody,  volby  povolání,
svobodných povolání atp. Nicméně jsem vzhledem k okolnostem, měl nějakou dávku
odporu k němu. Asi to bylo i tím, že jsem vyrůstal s matkou. Navíc byť se mi rady
a pohledy na život, které mi dával tak jsem vlastně v případě, že jsem se jimi
ubíral čelil opět pokusům matky mě srovnat do jejích kolejí. Možná i zde vznikal
odpor proti otci, protože jeho rady mi zdánlivě ale celkem jednoduše přinášely
trápení v podobě útoků a nesnášenlivosti ze strany matky, a ve věku a okolnostem
jsem to prostě neviděl. Vzhledem k tomu že jsem žil s ní jsem tedy od malička
prožíval toto rozpolcení, které jsem pravděpodobně vytěsňoval abych mohl fungovat.
Celkem logicky se toto vše přeneslo do zbytku mého života a situace se kterou nyní
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nevím jak naložit to také reflektuje.

Co mi přijde zajímavé, tak je to, že jsem nechtěl vidět určité rysy a chování u
matky a snažil jsem ji milovat s jejími vlastnosti, a ne navzdory nim a byl jsem k
nim vlastně slepý. To způsobovalo v mém životě frustraci a asi i to, že jsem byl
podobnými lidmi vlastně obklopen.

Po tom co jsem nyní pochopil, že vztahy v rodině jsou celkem prázdné a nenaplněné,
zmínil, jsem v jeden moment, během návštěvy matky, kdy si pravidelně na vztahy
stěžovala to, že je to podle mého tím, jak se má celá situace kolem domu.

Nastala celkem hrůzná reakce matky.

Ačkoliv tam ani jeden nebyli tak z nějakého duvodu se posléze uvolnil vztah s
otcem a s Bratrem. Začali jsme se víc vídat a víc komunikovat.

Po nějakém čase jsem také pochopil, že Táta na rozdíl od Matky myslí láskyplně i
na druhé a sám od nich nic moc neočekává a rád dělá radost druhým, ikdyž se občas
stane, že se zachová nepochopitelně, tak beru v potaz i to, jak mu celá situace ve
které jsme léta žili a kterou nebyl schopen uchopit a vyřešit mohla ublížit.

Dospěl jsem k tomu, že pro uzdravení mého pohledu na život bych se měl s touto
situací vypořádat a jednou pro vždy ji vyřešit.

Situace je dnes následující. Z domu, který je dlouhodobě pronajat, a je s ním
nakládáno Matkou, která si uzurpuje svůj podíl ale i můj a bratrův, nemáme zhola
nic. Peníze z hospodaření nejsou nikde, navíc bude dům podle jejích tvrzeni
potřebovat další investice na opravy…  přitom by někde měly být doslova miliony a
není to ani moc těžké spočítat.

Po tom co jsem se na situaci blíže podíval i z hlediska práva, tak je vyšlo
najevo, že matka se dopouští hned několika trestných činů a já řeším jak v této
situaci postupovat. 

Matka se totiž uchyluje k tomu, že v momentě kdy se pokouším situaci s domem
řešit, nebo i jen zjistit, jak se věci mají, začne nejdříve nabízet domluvy, které
však nepředpokládají jakoukoliv domluvu, jen souhlas. V další fázi začne shazovat
a ponižovat  všechny aspekty mého života a byť její útoky nemají oporu v tom že by
byly pravdivé, navíc sama si v těchto oblastech života dá se říct neví rady. Tak
tomu vlastně bylo v různé míře asi vždy. Dokonce jsem si vzpomněl, že byla schopná
mě v mých 6ti letech nazývat “hajzlem” a křičet na mě ať se sbalím a táhnu k otci.
Dnes se tomu směju, protože kdybych se nesmál tak nevím co bych dělal.

Matka se nyní uchýlila k tomu, že když ji nevyhovuje, to že by se měla situace
měnit, začne ukazovat na to, že nejsem úspěšný v oblasti práce nebo peněz a tvrdí
že mne odněkud vyhodili atd. Což se ani nikdy nestalo. Přitom ona sama se svým
počínáním už jednou dostala do vězení. 

Dál situaci ignorovat, jsem už odmítl, protože jsem doteď právě toto dělal a to k
jakékoliv pozitivní změně nevedlo. Naopak, čím větší byla moje lhostejnost  tím
hůř. Dokázal bych postavit paralelu mezi můj pohled na peníze, vztahy a život a to



jak se v nich tato celá situace promítala. Vidím i jaká rozhodnutí mi co přinesla
ale možná mi chybí odvaha situaci skutečně uchopit.

Řešit situaci domluvou jsem zkoušel několikrát a je to zjevně zhola nemožné,
protože matka se odmítá podívat na to co s domem a jeho plody provedla a čelit
pravdě. Kdyby bylo vše v pořádku, těžko by s tím měla problém. Několikrát jsem
zmínil i to, že je úplně v pořádku cokoliv vyjde najevo, tak že se s tím dá něco
dělat a můžeme celou situaci normálně řešit ale ani to nemělo vliv.

Proto mi zbývají asi tyto možnosti, a ty jsou právě tím s čím bych uvítal nějakou
radu či osvětlení.

Můžu:

Čelit pravdě o tom že je matka a její žebříček hodnot takový jaký je a1.
postavit se za svůj. 
Přijmout to, že situace je taková jaká je s tím že vztahy jsou v
podstatě neexistující, nebo v integritě a svazující a postavit se za
svůj život. A podniknout kroky vzhledem k tomu co bude situace žádat.
Dokážu  si  i  představit,  že  po  tom  co  vztahy  projdou  z  nějakým
procesem, kdy vše vyjde najevo bude možné je znovu uchopit a nebo
nehat být a navázat nové a zdravé vztahy.
Tato varianta se mi zdá jako cesta odpoutání, od toho co mne celý
život svazovalo, dospění, přebrání zodpovědnosti a nabytí svobody a
poznání vlastního štěstí. – Ovšem to může znamenat řešit celou věc
skrze soudy, případně policii ČR.
Prodat svůj podíl a vzdát se zisku daru od otce a – utéci ze situace –2.
alespoň tak se mi tato varianta jeví.
Vzdát se majetku a vztahu s Matkou3.

Vyvstávají ve mě však různé pochyby ohledně těchto variant. 

Například pochyby o tom, jestli jsou toto jediná možná řešení a zvlášť nad řešením
věci skrze policii a právníky.

Zároveň ve mě je i lehká nedůvěra v orgány, které se těmito věci zabývají a
zároveň i to, že v případě, že věci zajdou do trestního řízení a matka by se opět
dostala do vězení, začala by se pokoušet svou vinu svalovat na mne. 

Pokud situaci nebudu řešit tak to by se pak každý zloděj mohl pokoušet domáhat
toho, že každý policista může za to, že ho zavřeli, za to že on kradl… navíc by se
pak takový člověk možná nikdy nepoučil a stále dokola by zjišťoval že jeho
zlodějské živobytí skvěle funguje.

Předem díky za nějaký osvětlujíci vhled do situace!

S pozdravem
Adam



 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

HONZA:

Pokud zatím nedostáváte emailem informace o nadcházejících setkáních a chcete tyto
emaily dostávat, napište mi na: jan.macto@gmail.com.

Na stejný email můžete psát i odezvy a dotazy.

 

KONEC – po vyčerpání témat neoficiální části.

 

 

Bezplatné připojování se zůstává zachováno, pokud příspěvky postačují na krytí
výdajů.

Družstvo Evoluce, které tyto aktivity zastřešuje, je financováno jen z darů.

Minulý týden bylo darováno xxx Kč

Děkujeme za finanční podporu.

 

Nabízíme záznam celého on-line setkání:

 

Zvukový záznam v MP3:

https://drive.google.com/file/d/1Nhl9CEQixs6cz4QzDzXOviEwwIlrEbQR/view?usp=sharing
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